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Abstract (en)
[origin: WO2008138437A1] The invention relates to a furniture fitting having a housing in which an actuating element can be displaced against the
initial tension of a spring element, wherein a tappet is connected, or can be connected, to the actuating element, wherein the tappet has an adjusting
section that can be adjusted between a maximum and a minimum adjustment position provided relative to the housing. In order to improve operating
safety, particularly child safety, the invention provides for the tappet to be held in a captive fashion in the maximum adjustment position by means of
a stop connection.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Möbelbeschlag mit einem Gehäuse, in dem ein Stellglied gegen die Vorspannung eines Federelementes verschiebbar
ist, wobei mit dem Stellglied ein Stößel verbunden oder verbindbar ist, wobei der Stößel einen Einstellabschnitt aufweist, der zwischen einer in
Bezug auf das Gehäuse ausgestellten maximalen und einer minimalen Einstellposition verstellbar ist. Zur Verbesserung der Betriebssicherheit,
insbesondere der Kindersicherheit ist es erfindungsgemäß vorgesehen, dass der Stößel in der maximalen Einstellposition mittels einer
Anschlagverbindung unverlierbar gehalten ist.
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